



## Yin Ge

*Shanghai*

---

+86 21 6080 0966  
yin.ge@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Investment fund formation and operation
- Asset management
- Banking and finance

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Prior to joining Han Kun, Yin was a counsel at Clifford Chance LLP, where she led the Investment Management Practice in Shanghai. Yin also practiced with Allen & Overy LLP before joining Clifford Chance.

Yin is a legal expert on asset management and financial services. She has extensive experience in advising international asset managers, trading houses, financial institutions, central banks, sovereign wealth funds and financial infrastructures on various cross-border investment initiatives (e.g., R/QFII, QDLP/QDIE, R/QDII, WFOE PFM and FMC, Stock Connect, Bond Connect, CIBM Direct, Mutual Recognition of Funds), financial innovations, and other general PRC regulatory issues.

Yin has been deeply involved in advising on legislation and regulation of China's asset management and financial services industries. She has advised many domestic and foreign financial authorities, industry associations and exchanges on relevant rule and policy making.

Yin is an Asia-Pacific Leading Counsel recognized by The Legal 500 for Investment Funds and Banking & Finance areas. Her views on China's asset management and finance industries are frequently quoted by international financial media, including Thomson Reuters, Financial Times, Ignites Asia, IFLR, Risk.net, Asian Investor, RMB World and Yicai.

### **EDUCATION**

Yin graduated from Huazhong University of Science and Technology with a B.A. degree. She also obtained a Master of Laws degree from Wuhan University and an LL.M. with honors from Cornell University.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar  
Member of the New York State Bar

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English





## 葛音

上海

+86 21 6080 0966  
yin.ge@hankunlaw.com

### 业务领域

- 投资基金设立和运营
- 资产管理
- 银行和金融

### 工作经历

加入汉坤律师事务所之前，葛音律师是高伟绅律师事务所的高级顾问律师，也是上海办公室资管业务部负责人。葛律师 2010 年加入高伟绅律师事务所，此前曾就职于英国安理律师事务所。

葛音律师是跨境资产管理和金融服务领域的法律专家。她在向国际资产管理机构、金融机构、央行、主权基金、交易平台等金融基础设施就跨境投资（包括 R/QFII、QDLP/QDIE、R/QDII、WFOE PFM & FMC、沪深港通、债券通、CIBM Direct、基金互认等）、境内外基金设立和其他中国监管问题方面有着丰富的经验。

葛音律师深度参与中国资产管理和金融领域立法与监管的制度设计及起草等工作。向众多国内外金融监管部门、行业协会以及交易所就相关法规和政策提供咨询意见。

葛音律师被 Legal 500 评选为“投资基金”和“银行金融”领域的亚太区领军律师。她有关中国资产管理和金融行业的观点时常被国际金融媒体引用，包括 Thomson Reuters、Financial Times、Ignites Asia、IFLR、Risk.net、Asian Investor、RMB World 和“第一财经”。

### 教育背景

葛音律师从华中科技大学获得法学和外语双学士学位。她还获得武汉大学法学硕士学位，并以荣誉成绩获得美国康奈尔大学法学硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格  
美国纽约州律师执业资格

### 工作语言

中文、英文